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This paper presents two scales of flood magnitude. The former is related to a national French project for a systematic policy of experience
feedback after natural hazard events. Combination of two rankings, through a national magnitude scale and a national damage scale will
provide a better knowledge of the evolution of natural risk. The latter is related to flood mitigation actions on the upper part of the Herault
catchment. Emergency action plans have been prepared, taking into account both the vulnerability and the magnitude class of a forecasted
event. / Cet article présente deux exemples d`échelle d`intensité sur les inondations. Le premier concerne un projet national de retour
d`expérience sur les phénomènes naturels en France. L`objectif est de suivre l`évolution du risque, en comparant dans le temps le classement
des événements suivant une échelle de gravité des phénomènes et une échelle de dommages. Le second concerne le haut-bassin de l`Hérault,
où des plans d`intervention en crue ont été établis, en prenant en compte à la fois la vulnérabilité des sites et la gravité attendue des
événements de crue.
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